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Protokół Nr XL/2013 

z obrad XL Sesji Rady Gminy Ksawerów, 

która odbyła się w dniu 22 maja 2013 r. w sali konferencyjnej 

 

Ad. 1. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel o godz. 11:15 otworzyła XL Sesję Rady 

Gminy Ksawerów i powitała wszystkich obecnych. Następnie stwierdziła, iż zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych i jest zachowane kworum władne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych i sołtysów 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W imieniu całej rady, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy Przewodnicząca 

Rady Maria Wróbel złożyła serdeczne gratulacje i życzenia z okazji ślubu radnemu 

Tomaszowi Osińskiemu oraz przekazała na jego ręce upominek. 

 

W sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Ksawerów – Adam Topolski, 

2. Zastępca Wójta Ireneusz Krześnicki, 

3. Skarbnik Ewa Łuczyńska, 

4. Dyrektor Domu Kultury Maria Wrzos-Meus, 

5. Kierownik GOPS Marzena Berner, 

6. Inspektor Ewa Krawczyk,  

7. Kierownik Posterunku Policji w Ksawerowie Piotr Adamczyk, 

8. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Tomasz Kaczmarek, 

9. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Marek Rzepkowski, 

10. Główna Księgowa SP ZOZ „Ośrodek Zdrowia” Joanna Rusak, 

11. Dyrektor SP ZOZ „Ośrodek Zdrowia” – Wioletta Domańska, 

12. Uczennica ZSCKR w Widzewie Joanna Rubacha, 

13. Kierownik Jednostki Wod-Kan Włodzimierz Ludziejewski. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad? 

W głosowaniu uczestniczyło 15 osób. Wobec braku uwagi do proponowanego 

porządku obrad - w głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad – 

głosowało 15 radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie odnotowano. 

 

Porządek obrad XL Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 22 maja 2013 r.: 

 

1. Otwarcie XL Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 

7. Podjęcie uchwał: 
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1)  Nr XL/280/2013 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej MEDiKSA w 

Ksawerowie za 2012 r.; 

2) Nr XL/281/2013 w sprawie odpłatnego nabycia sieci wodociągowej w ul. Modrej  

w Ksawerowie; 

3) Nr XL/282/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2013 r.; 

4) Nr XL/283/2013 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

nieruchomości; 

5) Nr XL/284/2013 w sprawie Statutu Gminy Ksawerów; 

6) Nr XL/285/2013 zmieniająca uchwałę XXXIX/275/2013 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Ksawerów w latach 2013-2024. 

8. Zatwierdzenie protokołu: 

- z XXXIX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 24 kwietnia 2013 r. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XL Sesji Rady Gminy. 

 

Ad.3. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Urszuli 

Świątkowskiej oraz radnego Michała Bleję, którzy wyrazili zgodę. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych. Za przyjęciem Komisji Uchwał i Wniosków w 

przedstawionym składzie głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących 

nie zanotowano. 

 

Ad.4. 

Komisarz Piotr Adamczyk – jeżeli chodzi o zdarzenia kryminalne to od ostatniej 

sesji był spokój, było włamanie do remontowanego domu przy ul. Łódzkiej. Nic 

cennego nie zostało skradzione. Odnotowaliśmy tez kradzież donic z kwiatami z 

naszego Domu Kultury. Zostały odzyskane. Odbyła się debata przeprowadzona 

przez zastępcę Komendanta Powiatowego w Pabianicach, podinspektora Piotra 

Zacharskiego, rzecznika prasowego Komendy w Pabianicach na temat 

bezpieczeństwa.  Od poniedziałku mamy nowego pracownika Posterunku Policji – 

jest to młoda dziewczyna, po kursie podstawowym.  

Wójt Adam Topolski – zgodnie z umową jaką zawarliśmy z Policją doczekaliśmy 

się szóstego pracownika Posterunku. Teraz dopiero nastąpi to właściwe obsadzenie 

jednostki.  

 

Inspektor Ewa Krawczyk przedstawiła kilka niezbędnych informacji na temat 

gospodarki śmieciowej: 

- podziękowała sołtysom za współpracę przy roznoszeniu deklaracji, sołtysi w dużej 

mierze przyczynili się do tego, że deklaracje spłynęły w bardzo dużym procencie 

(ok. 80%); 

- podziękowała także radnym gminy oraz radnej powiatu Monice Pawlak-Szpotan, 

którzy zorganizowali spotkania celem pomocy w wypełnianiu deklaracji przez 

mieszkańców; 

- został ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów na terenie 
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naszej gminy, czekamy na składanie ofert; 

- po rozstrzygnięciu przetargu będą zorganizowane spotkania z mieszkańcami w 

sołectwach. 

Radna Urszula Świątkowska – zauważyłam, że mimo złożenia deklaracji wiele 

osób dostawało ponownie deklarację do wypełnienia; 

Inspektor Ewa Krawczyk – zdarza się taka sytuacja, nie mamy jeszcze 

całościowej bazy śmieciowej, dopiero ją tworzymy, mamy bazy z innych referatów i 

nie zawsze się pokrywają, nie mamy bazy osób zamieszkujących, cała weryfikacja 

musi potrwać, wszystko wyjaśniamy. Jest wielu mieszkańców, którzy zapomnieli 

oddać deklaracje, wszystko weryfikujemy, wyjaśniamy. Wychodzimy z takiego 

założenia, że lepiej zapytać dwa razy, niż nie dopytać i nie dać mieszkańcom szansy 

na złożenie prawidłowej deklaracji. 

 

Ad. 5.  

Informacje Wójta: 

o spotkanie z Radą Społeczną;  

o spotkanie z uczniami Szkoły Rolniczej;  

o spotkanie z Wojewódzką Radą Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego; 

o spotkanie Zespołu Interdyscyplinarnego; 

o spotkanie ze stowarzyszeniem Bud-uj Razem; 

o spotkanie w sprawie możliwości remontu Sali OSP w Woli Zaradzyńskiej; 

o spotkanie z mieszkańcami i projektantem ulicy Żeromskiego; 

o podpisana została umowa na wykonanie ogrodzenia terenu Gminnego Domu 

Kultury z Biblioteką; 

o został ogłoszony konkurs na najładniejszy ogródek; 

o w planach jest postawienie wiat na boisku sportowym w Woli Zaradzyńskiej; 

o ul. Miodowa, Leśna, Północna, Zielona, 1-go Maja, Kosmowskiej, Wspólna, 

Graniczna, Prześwit, Getta, Pomorska, Spółdzielcza, Cicha – są to ulice, które 

można byłoby pokryć warstwą asfaltu – nakładki. Te ulice maja podkłady. 

Trzeba zdecydować o kolejności robienia tych ulic. Musimy się spotkać i 

uzgodnić kolejność. Sadowa i Słowackiego, jeśli będzie destrukt, te dwie ulice 

można naprawić destruktem. Jest też wytypowana ulica Solarza i Piękna, 

które można będzie zrobić w technologii zaproponowanej przez firmę, która 

była przedstawić swoje możliwości; jest też propozycja temat związany z 

ulicą Letnią, mieszkańcy chcą partycypować w kosztach;  

o przychodzą mieszkańcy z ulicy Penelopy w sprawie wody i kanalizacji; 

o planowane jest utwardzenie terenu parkingu przy Gimnazjum w Ksawerowie; 

o dostaliśmy od księdza proboszcza Stanisława Brachy trelinkę, którą możemy 

wykorzystać na utwardzanie dróg. W ubiegłym roku też dostaliśmy od 

księdza proboszcza trelinkę. Pomaga nam też w innych sprawach, współpraca 

jest bardzo dobra. Dziękuję również za serdeczną opiekę i wsparcie 

działalności ŚDS. 

o została złożona propozycja żeby wykorzystać środki na remont pomieszczeń 

świetlicy OSP w Woli Zaradzyńskiej oraz na chodnik przy ulicy Zachodniej. 
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Informacje o zarządzeniach oraz sprawozdania z Referatów dostępne są w Biurze 

Rady. 

 

Ad. 6. 

Informacja Przewodniczącego Rady: 

o Udział w większości spotkań reprezentując radę gminy, które odbyły się z 

Panem Wójtem; 

o Udział w spotkaniu w Muzeum Okręgu Wileńskiego Armii Krajowej im. ppłk 

Jerzego Urbankiewicza, na zaproszenie żołnierzy AK żony pułkownika Janiny 

Urbankiewicz; 

o Przewidywany termin sesji 19 lub 26 czerwca, dalej 10 lipca, a później 

dopiero 28 sierpnia; 

o Obchody „Dni Ksawerowa” odbędą się 22-23 czerwca; 

 

Uczennica ZSCKR w Widzewie Joanna Rubacha w imieniu dyrekcji i uczniów 

podziękowała Przewodniczącej Rady Pani Marii Wróbel za pomoc w przygotowaniu 

cyklu zajęć z zakresu otwierania działalności gospodarczej dla uczniów Zespołu 

Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego w Widzewie, podziękowała także Wójtowi 

Gminy Panu Adamowi Topolskiemu za umożliwienie przeprowadzenia tych zajęć oraz 

Pani Inspektor Marzenie Idczak za przeprowadzenie takich zajęć.  

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel podziękowała Pani Inspektor za fachowe i 

wyczerpujące przygotowanie oraz przeprowadzenie zajęć.  

 

Przewodniczący Komisji Wojciech Salamon stwierdził, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji wszystkie projekty uchwał zostały zaopiniowane pozytywnie.  

 

Ad. 7.1) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/280/2013 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej MEDiKSA w Ksawerowie za 2012 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę XL/280/2013 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej MEDiKSA w Ksawerowie za 2012 r. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.2) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/281/2013 w sprawie odpłatnego nabycia sieci wodociągowej w ul. Modrej  

w Ksawerowie. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr 

XL/281/2013 w sprawie odpłatnego nabycia sieci wodociągowej w ul. Modrej  
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w Ksawerowie. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.3) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/282/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2013 r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr 

XL/282/2013 w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2013 r. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.4) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/283/2013 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr 

XL/283/2013 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości.  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.5) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/284/2013 w sprawie Statutu Gminy Ksawerów. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr 

XL/284/2013 w sprawie Statutu Gminy Ksawerów. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 

radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.6) 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr 

XL/285/2013 zmieniająca uchwałę XXXIX/275/2013 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Ksawerów w latach 2013-2024. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr 

XL/285/2013 zmieniająca uchwałę XXXIX/275/2013 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Ksawerów w latach 2013-2024. 

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, głosów wstrzymujących: 1, przeciw nie stwierdzono. Uchwała została 
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podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała czy są uwagi do protokołu: 

z XXXIX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 maja 2013 r. 

Wobec braku uwag do treści protokołu Przewodnicząca Rady Maria Wróbel 

postawiła wniosek o zatwierdzenie protokołu.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za zatwierdzeniem treści protokołu z XXXIX 

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 24 kwietnia 2013 r. - głosowało 14 radnych, 

głosów wstrzymujących się: 1, przeciw nie stwierdzono. 

 

Ad. 9. 

Radna Urszula Świątkowska – czy będzie ujęta w planie naprawa ulicy Hanki 

Sawickiej? 

Wójt Adam Topolski – możemy zapisać, będzie ujęta. 

Radna Agnieszka Buczek zwróciła uwagę Kierownikowi Posterunku Policji na 

jeżdżące z dużą prędkością samochody i motocykle ulicą Ogrodników. Stwarzają 

one duże niebezpieczeństwo. 

Radna złożyła wniosek o skierowanie pisma do Urzędu Miasta Rzgowa o 

odwodnienie ulicy Zastawnej, cała woda schodzi na teren naszej gminy. Teren ten 

leży na terenie Gminy Rzgów, na pograniczu naszej gminy. 

Radna zapytała także o możliwość naprawy ulicy Tymiankowej.  

Kierownik Marek Rzepkowski – ulica ta nie jest jeszcze skanalizowana i nie 

powinniśmy poczekać najpierw na media w ulicy, a dopiero później robić tam 

porządną ulicę.  

Wójt Adam Topolski – potrzeby w naszej gminie są bardzo duże, mamy jeszcze 

sporo do zrobienia wody i kanalizacji, nie starczy na zrobienie wszystkiego. Nie są 

wymienione wszystkie ulice, na których potrzebne są naprawy.  

Musimy się zebrać i ustalić kolejność wykonywania prac na poszczególnych ulicach. 

Radny Michał Bleja złożył wniosek o skierowanie pisma do zarządu GS-u oraz do 

właściciela terenu budowy przy ul. Handlowej o naprawę nawierzchni, która została 

zniszczona w trakcie prac rozbiórkowych.  

Wójt Gminy Adam Topolski odpowiedział, że rozmowy na ten temat były już 

prowadzone, ale nie było żadnego odzewu.  

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel – ogólnie, firmy, które budują duże 

obiekty, także dyskonty dbają także o drogi dojazdowe, w tym przypadku powinno 

być podobnie, firma ta powinna się zobowiązać do naprawy drogi dojazdowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki – powinien tam podjechać pracownik 

gminy, określić stan drogi, znany był on przed rozpoczęciem inwestycji. 

Wójt Adam Topolski – określenie stanu nawierzchni nie powinno być żadnym 

problemem. Odcinek, o którym mowa to około 250 m, całość da się porównać.  

Radny Maciej Bartos złożył wniosek o skierowanie pisma do Powiatu o 

udrożnienie przepustu przy ul. Szkolnej od ul. Słowackiego do ul. Zachodniej. 

Radna Anna Szcześniak-Rydz zapytała o decyzje komisji bezpieczeństwa 

dotyczącą postawienia luster (róg Kosmowskiej i Wolskiej lub przy Wschodniej). 
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Wójt Adam Topolski – cały czas czekamy na oznakowanie poziome ulicy Wolskiej, 

do dzisiaj nie ma. Jeśli chodzi o skrzyżowanie Wolska-Kosmowska, po 

przeprowadzeniu wizji lokalnej, wydaje nam się, że umieszczenie tam lustra nie jest 

zasadne. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel – radny Maciej Bartos jest w kontakcie z 

komisja bezpieczeństwa i będzie tą sprawą się zajmował.  

Sołtys Antoni Archman zapytał o spotkanie stowarzyszenia LGD Bud-uj Razem, 

czy zapadły decyzje odnośnie dodatkowych środków na świetlicę w OSP w Woli 

Zaradzyńskiej. 

Wójt Adam Topolski – było spotkanie dotyczące świetlicy w Woli Zaradzyńskiej, 

na którym Pan tez był. Prosiłem wtedy, żeby poczekać jaka realna kwota będzie do 

wykorzystania. Dofinansowanie na gminę możliwe jest w kwocie 620 tyś. zł z 

Urzędu Marszałkowskiego. 500 tyś. jest na jedna wieś. Decyzję o przeznaczeniu 

środków będą podejmowali radni. Na dzień dzisiejszy środki z tego funduszu 

częściowo będą przekazane na chodnik w ul Zachodniej, oraz w sporej części na 

ogrodzenie i zagospodarowanie terenu wokół Gminnego Domu Kultury. Po 

przetargach wiemy o jaką kwotę chodzi. Spotkania w Woli Zaradzyńskiej były po to, 

żeby mieszkańcy mogli zaproponować, jak te środki możemy wykorzystać.   

Radny Michał Bleja poprosił Kierownika Gospodarki Komunalnej o załatanie 

dziury w ul. Handlowej przy Bednarskiej oraz o wykoszenie rowu wzdłuż ulicy 

Handlowej. Rów jest bardzo zarośnięty i zaśmiecony. Zapytał także jak wygląda 

sprawa wniosku złożonego na kanalizację i wodę w ulicach Targowa i Zachodnia. 

Kierownik Gospodarki Komunalnej Marek Rzepkowski odpowiedział, że 

prace takie są na bieżąco wykonywane. 

Wójt Adam Topolski – podstawowa pula pieniędzy została już wyczerpana i 

został około 10 wniosków do realizacji. Urząd Marszałkowski wystąpił do 

Ministerstwa o przyznanie dodatkowych środków na ten dział. Czekamy na 

informacje. 

Radna Bogumiła Szczepańska zapytała o ulice, które będą remontowane. 

Zapytała, czy będzie robiona ulica Zachodnia. Złożyła wniosek o odwodnienie ulicy 

Zachodniej (od ulicy Widzewskiej do Bema).  

Wójt Adam Topolski - mamy dużo różnych przedawnionych problemów z wodą 

czy kanalizacją. Działamy i staramy się rozwiązywać problemy. 

Radny Arkadiusz Jędrzejczyk – gdy będzie organizowane spotkanie komisji 

gospodarczej odnośnie ulic, prosiłbym o zaproszenie na nie wszystkich radnych i 

sołtysów.  

Radny Wojciech Salamon zwrócił się do Kierownika Posterunku Policji z prośbą o 

zajęcie się sprawa przekraczania prędkości na ulicy Wschodniej. 

Komisarz Piotr Adamczyk poprosił o złożenie pisma do Komendanta 

Powiatowego Ruchu Drogowego. Powiedział, że osobiście zwracał się już w tej 

sprawie. 

Wójt Adam Topolski – temat prędkości przeplata się już od początku kadencji, 

nie tędy droga. Radiowóz nie będzie cały czas jeździł po naszych drogach. Jeśli 

naprawimy nawierzchnię na każdej ulicy, samochody będą jeździły szybciej. Może 

rozwiązaniem będą progi zwalniające. Nie ma możliwości, żeby cały czas stały 
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fotoradary.  

Radny Szczepan Nowak zapytał o możliwość podniesienia studzienek w ulicy 

Zachodniej, niektóre bardzo się pozapadały. Zgłosił też konieczność odmulenia rowu 

przy tej ulicy na wysokości Jovimedu. W tej okolicy nie odpływa woda odpowiednio. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Kuźnicki przypomniał jeszcze kierownikowi 

Referatu Gospodarki Komunalnej o przypadku inwestycji wodno-kanalizacyjnej w 

ulicy Wspólnej, po której stan drogi utwardzonej destruktem znacznie się pogorszył. 

Monitowałem już od początku, że do utwardzenia drogi użyto nieodpowiedniego 

kruszywa. Dopóki droga jest na gwarancji musimy wyegzekwować od wykonawcy 

jej naprawę. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała jak będzie pracował Urząd w 

piątek po Bożym Ciele. 

Wójt Adam Topolski odpowiedział, że Urząd pracuje w takich samych godzinach 

jak zwykle. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków na XL Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 22 maja 

2013 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Ksawerów zanotowała następujące 

wnioski: 

 

1. Wniosek o skierowanie pisma do Urzędu Miejskiego w Rzgowie w sprawie 

odtworzenia rowu wzdłuż ulicy Zastawnej oraz nieuregulowanie gospodarki 

wodnej  – wniosek radnej Agnieszki Buczek. 

2. Wniosek o napisanie pisma do Powiatu Pabianickiego o udrożnienie 

przepustów przy ul. Szkolnej (odcinek od ul. Zachodniej do ul. Słowackiego) 

– wniosek radnego Macieja Bartosa. 

3.  Wniosek o skierowanie pisma do Zarządu GS i właściciela terenu przy 

Handlowej (dawny teren GS) o naprawę tej ulicy – wniosek radnego Michała 

Bleja. 

4. Wniosek do Komisji Gospodarczej o przeprowadzenie wizji lokalnej ul. 

Zachodniej (temat wizji – odwodnienie tej ulicy) – wniosek radnej Bogumiły 

Szczepańskiej. 

 

 

Za przyjęciem wniosku radnej Agnieszki Buczek o skierowanie pisma do Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie w sprawie odtworzenia rowu wzdłuż ulicy Zastawnej oraz 

nieuregulowanie gospodarki wodnej – głosowało 15 radnych, głosów przeciw oraz 

wstrzymujących - nie stwierdzono. 

Za przyjęciem wniosku radnego Macieja Bartosa o napisanie pisma do Powiatu 

Pabianickiego o udrożnienie przepustów przy ul. Szkolnej (odcinek od ul. Zachodniej 

do ul. Słowackiego) – głosowało 15 radnych, głosów przeciw oraz wstrzymujących - 

nie stwierdzono. 

Za przyjęciem wniosku radnej Michała Bleji o skierowanie pisma do Zarządu GS i 

właściciela terenu przy Handlowej (dawny teren GS) o naprawę tej ulicy j – 

głosowało 15 radnych, głosów przeciw oraz wstrzymujących - nie stwierdzono. 

Za przyjęciem wniosku radnej Bogumiły Szczepańskiej do Komisji Gospodarczej 
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o przeprowadzenie wizji lokalnej ul. Zachodniej (temat wizji – odwodnienie tej ulicy) 

– głosowało 15 radnych, głosów przeciw oraz wstrzymujących - nie stwierdzono. 

 

 

 

Ad. 10 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel o godz. 13:50 zamknęła obrady XL Sesji 

Rady Gminy Ksawerów. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:      Obradom XL Sesji  

Sekretarka - Magdalena Błaszkowska  Rady Gminy Ksawerów

  

                     Przewodniczyła 

 

Maria Wróbel 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Ksawerów 

 

 


